

Dear Supporter,

Women were the majority of voters in the last federal election. Yet, the last time federal party leaders publicly debated the issues that specifically affect women and girls in an election campaign was over 30 years ago. Since our launch in the fall, Up for Debate has appeared in newspapers across the country. We have over 1,400 likes on our [Facebook Page](#) and our [#upfordebate](#) / [#placeaudebat](#) hashtags have reached the feeds of over 1,000,000 people on [Twitter!](#)

The New Democratic Party and the Green Party have agreed to participate in the debate, but we continue to wait patiently to hear from the Liberal Party of Canada, the Conservative Party of Canada and the Bloc Quebecois.

Help us to ensure that all parties take issues that affect women seriously. You're invited to join Up For Debate in the next phase of our campaign by signing our [petition](#) pushing on parties to commit to participating in a nationally broadcast debate focused specifically on women and girls during the 2015 federal election campaign.

After you have signed the petition, please take the time to share it through Facebook, Twitter, or email. You can also help collect signatures for our paper petition

Thank you for lending your support for a Canada that takes equality seriously.

<http://www.change.org/upfordebate>

Spread the message on Twitter:

Ask @pmharper and @JustinTrudeau to participate in an election debate on women and girls. Sign the petition: change.org/upfordebate

From discrimination to violence - these issues affect women and girls. Sign the petition for a federal debate: upfordebate.ca/take-action

Join us in calling on all federal party leaders to participate in a nationally broadcast debate on women and girls: change.org/upfordebate

Call on federal party leaders to participate in an election debate on women and girls: change.org/upfordebate #cdnpoli

Spread the message on Facebook:

In the 2011 federal election over half a million more women turned out to vote than men. Yet issues that matter to women in Canada received little attention in the election debates.

From discrimination to violence, leadership to employment, the pay gap or sexual harassment—these are issues that affect women and girls and matter to all Canadians.

Sign the petition all parties to join the debate: change.org/upfordebate

Bonjour,

Merci d'appuyer la campagne **Place au Débat** et le regroupement pour les droits des femmes.

Les femmes peuvent influencer le résultat de la prochaine élection. Elles sont plus nombreuses à se rendre aux urnes: lors de la dernière élection fédérale, le nombre de femmes ayant voté a en effet dépassé celui des hommes de plus d'un demi-million.

Les femmes étaient la majorité des électeurs de la dernière élection fédérale. Pourtant, la dernière fois que les chefs de parti ont débattu de questions touchant spécifiquement les femmes et les filles lors d'une campagne électorale fédérale était il y'a plus de 30 ans. Depuis le lancement de la campagne l'automne dernier, les médias à travers le pays ont parlé de **Place au Débat**. Nous avons plus de 1400 aime sur notre page Facebook et notre mot-clic #upfordebate / #placeaudebat a permis d'atteindre plus d'un million de personnes sur Twitter!

Le Nouveau Parti démocratique et le Parti vert ont accepté de participer au débat, mais une réponse du Parti Libéral du Canada et du Parti Conservateur du Canada se fait toujours attendre.

Aidez-nous à faire en sorte que tous les partis politiques prennent au sérieux les enjeux qui touchent les femmes. Signez notre [pétition](#) demandant aux chefs de s'engager à participer à un débat diffusé à l'échelle nationale portant spécifiquement sur les femmes et les filles au cours de la campagne électorale fédérale cette année.

Après avoir signé la pétition, prenez deux minutes pour la de partager via Facebook, Twitter ou par courriel. Vous pouvez aussi recueillir des signatures parmi votre entourage avec la version papier de la pétition.

Nous vous remercions de prêter votre soutien pour un Canada qui prend au sérieux l'égalité.

Merci de nous aider à faire du Canada un pays qui se préoccupe réellement des droits des femmes.

change.org/placeaudebat

Passez le mot sur Twitter :

Demandez à @pmharper et @JustinTrudeau de participer à un débat des chefs sur les droits des femmes. Signez la pétition: change.org/placeaudebat

La discrimination et la violence: des enjeux qui affectent les femmes et filles. Signez la pétition pour un débat des chefs: change.org/placeaudebat

Joignez-vous au mouvement pour exiger un débat des chefs télédiffusé sur les enjeux qui affectent les femmes et filles: change.org/placeaudebat

Demandez aux chefs de parti de participer à un débat sur les enjeux qui affectent les femmes et filles change.org/placeaudebat #cdnpoli

Passez le mot sur Facebook :

Lors de la dernière élection fédérale en 2011, les femmes ont été plus nombreuses à se rendre aux urnes le nombre de femmes ayant voté a en effet dépassé celui des hommes de plus d'un demi-million. Et pourtant, les enjeux qui touchent spécifiquement les femmes n'ont presque pas été abordés

lors des débats des chefs.

Que ce soit la discrimination ou la violence, le leadership ou l'accès à l'emploi, l'équité salariale ou le harcèlement sexuel – voici des enjeux qui affectent les femmes et les filles, et dont tous les canadiens se préoccupent.

Signez la pétition : change.org/placeaudebat